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Ja sam presrećna što je počeo da se gradi novi vrtić  jer imam dete na listi čekanja ali čujem da
su iskrsli neki problemi u izgradnji.   Bilo bi jako loše ako se ova ideja ne bi realizovala.
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